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 Z á p i s n i c a 

z 30. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného v dňoch 21.10.2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: Daniel Hladký, Ing. Jaroslav Hlava 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Voľba komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ J.M. Hurbana na rok 2023 

5. Návrh VZN o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

škôl a školských zariadení v obci Beckov 

6. Stanovisko hl. kontrolórky  k návrhu Rozpočtu obce na rok 2023 s výhľadom na roky 

2024, 2025 

7. Návrh Rozpočtu obce na rok 2023, s výhľadom na roky 2024, 2025 

8. Návrh nájomných zmlúv pre doktorky na Zdravotnom stredisku Beckov 

9. Správa nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky obce Beckov 

za rok 2021 

10. Návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov na depozitár  s  n.o. Hrad Beckov 

11. Žiadosť o odsúhlasenie investície do majetku obce – obnova Hradu Beckov 

12. Rôzne  

13. Diskusia 

14. Záver 

 

 

K bodu 1.: 

Zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvoril v zmysle rokovacieho poriadku čl. 9, bod 3 

zástupca starostu Ing. Jaroslav Martiš, privítal poslancov, na začiatku rokovania prítomných 6 

poslancov, (neskôr 8) konštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Príloha – prezenčná 

listina.  

 

K bodu 2.: 

Ing. J. Martiš  navrhol do návrhovej komisie pp Ing. Lenku Bartošovú, PhD. a Ernesta Benka, 

za overovateľov zápisnice určil pp. Ing. Jána Macejku a Ladislava Vaneka. Za zapisovateľku 

určil p. A. Benkovú. Predložil návrh programu podľa pozvánky, navrhol doplniť do 

programu žiadosť spoločnosti Autis, o. z. o súhlas obce s výstavbou autistického centra. Dal 

o návrhu programu s doplnkom hlasovať. Prítomných 6 poslancov, 6 za, 0 proti, 0 sa zdržalo 

hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia a  návrhovú komisiu. 

 

K bodu 3.: 

Kontrola plnenia uznesení – kontrolu uznesení z 29.  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného  v dňoch 23.9. a 30.9.2022  previedol Ing. Jaroslav Martiš, zástupca starostu. 

Poslanci dôrazne žiadajú zasielanie správ o priebehu realizácie stavby na Hrade Beckov, 

k ďalším uzneseniam nemali pripomienky. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie kontrolu 

uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného v dňoch 23.9. a 30.9.2022  bez 

pripomienok. 
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K bodu 4.: 

Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ J.M. Hurbana na rok 2023 – predložil riaditeľ ZŠ s MŠ, 

písomne, priložené k zápisnici. Poslanci návrh obdržali e-mailom. Predseda finančnej komisie 

p. E. Benko požiadal riaditeľa školy o vysvetlenie nárastu niektorých položiek. Stúpli energie, 

majú na tri roky zazmluvnené ceny, ale pre  istotu položku navýšili na 11 tis. eur ako rezervu. 

Ing. J. Martiš – štát vyzýval školy, aby sa prihlásili o finančnú podporu na energie, riaditeľ 

odpovedal, že sa s požiadavkou prihlásili. Riaditeľ školy požiadal poslancov o opravu cesty 

pri materskej škôlke, ktorá sa prepadáva. Ing. J. Macejka – mal by sa urobiť projekt 

a naprojektovať aj pripojenie k obecnej kanalizácii.. Ing. J. Martiš – riaditeľ školy by mal dať 

presnejší návrh  na opravu cesty. Odborný tím pripraví zadanie, jednoduchý projekt, potom sa 

urobí rozpočet. Bude to riešiť už nové zastupiteľstvo. Riaditeľ školy upozornil, že v podkroví 

pavilónu sa odliepa zateplenie, je potrebné to opraviť.  K predloženému návrhu rozpočtu 

nemali poslanci pripomienky. Ing. J. Martiš dal hlasovať, prítomných 7 poslancov, 7 za, 0 

proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh rozpočtu ZŠ s MŠ J.M. 

Hurbana Beckov na rok 2023 bez pripomienok. 

 

K bodu 5.: 

Návrh VZN o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

škôl a školských zariadení v obci Beckov – písomne, priložené k zápisnici, Ing. J. Martiš 

vysvetlil, že  nariadenie obecné zastupiteľstvo prerokovalo na predchádzajúcom zasadnutí, ale 

keďže sa javilo, že zvýšenie cien je neadekvátne, požiadali riaditeľa školy o vypracovanie 

analýzy položiek , ktoré boli predložené, zaslané e-mailom poslancom. Poslanci nemali 

žiadne pripomienky. Predsedajúci Ing. J. Martiš dal o návrhu VZN hlasovať, prítomných 7 

poslancov, 7 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN  o 

výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských 

zariadení v obci Beckov bez pripomienok. 
 

K bodu 6.: 

Odborné stanovisko hl. kontrolórky  k návrhu Rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného 

rozpočtu na roky 2024, 2025 – predložila hlavná kontrolórka obce Ing. Andrea Trstenská, 

písomne, priložené k zápisnici. Hlavná kontrolórka konštatovala, že návrh je pripravený ako 

vyrovnaný,  v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona o rozpočtových pravidlách  

a v súlade s platnými všeobecne záväznými nariadeniami obce a odporučila poslancom návrh 

rozpočtu schváliť. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce Beckov na rok 2023 a viacročného rozpočtu na roky 

2024 – 2025. 

 

K bodu 7.: 

Návrh Rozpočtu obce na rok 2023, s výhľadom na roky 2024, 2025 – predložené písomne, 

poslanci odbržali návrh e-mailom, priložený k zápisnici. V správe zostavovateľ rozpočtu 

vysvetľuje, ako pristupoval k jeho zostaveniu, na neistotu v oblasti cien energií, o zvyšovaní 

cien pri poplatkoch za uloženie odpadu, kde je nárast až 54% a firma zavádza aj ďalšie 

poplatky – úpravu zmesového odpadu, prepravu z prekládkovej stanice, aby bolo vyrovnané 

odpadové hospodárstvo, museli by sme zvýšiť poplatok na 35 € na osobu a rok. Zložitá 

situácia je aj v oblasti cien za plyn. Na zdravotnom stredisku prebehli technické úpravy na 

zníženie spotreby. Nárast príjmov je možný cez podielové dane pri väčšom počte 

prihlásených obyvateľov na trvalý pobyt. Predseda finančnej komisie informoval poslancov 
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o tom, že komisia prerokovala návrh rozpočtu a navrhla určité úpravy, ktoré ekonóm upravil 

v návrhu rozpočtu. Komisia konštatovala, že obec nemá prispievať z rozpočtu na odpady a to 

predovšetkým právnickým osobám. Ing. Martiš – mení sa legislatíva v tejto oblasti, ceny sa 

zvýšili, účtujú aj za dotrieďovanie odpadu, v decembri sa bude musieť rokovať o cene za 

vývoz pre občanov a podnikateľov. Musí sa upraviť cena. Budeme musieť čo najviac 

separovať, aby bolo čo najmenej komunálneho odpadu. Ing. J. Martiš podotkol, že VZN, 

ktoré bolo schválené neriešilo niektoré skupiny občanov. Muselo sa upraviť nariadenie. E. 

Benko pripomenul, že separovanosť nebude mať vplyv na zníženie ceny, ale odvezené 

množstvo komunálneho odpadu. Malo sa vozidlo vážiť, nevybavilo sa váženie za celé 4 roky. 

Hlavná kontrolórka namietla, že zmena VZN bola pripravená ešte v apríli a bola vyvesená na 

úradnej tabuli. Doplnok nariadenia nebol predložený na zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

v septembri sa už muselo schváliť a neboli doňho zapracované pripomienky Ing. Čikla a L. 

Martišovej. Ing. Bartošová, PhD. sa pýtala, či boli vrátené peniaze občanom, ktorí si podali 

žiadosť.  E. Benko – zase sa potvrdzuje, že to musí byť predložené v decembri a musí to 

pripraviť obecný úrad. Ing. A. Trstenská, hl. kontrolórka – poplatky musia byť schválené do 

1.1. v roku. Na obci na to nie sme softvérovo vybavení. E. Benko ďalej k rozpočtu doplnil, že 

kúpa pozemku za 8500 € by sa mala uskutočniť ešte v tomto roku. 256 tis.€ na DRAGON  je 

duplovane rozpočtovaný aj v tomto aj v budúcom roku. Komisia navrhla tieto prostriedky 

v návrhu rozpočtu vypustiť, nechať len v tomto roku. Rozhodne o nich budúce zastupiteľstvo.  

E. Benko mal dotaz na Mgr Pastiera, či vieme, koľko financií sa bude platiť do 30.11.2022. 

Mgr. Pastier, riaditeľ hradu vysvetlil, že musíme  žiadať v kontrolných hláseniach. Pripraviť 

súpis do 30.11.2022 – vieme koľko budeme platiť. Podľa harmonogramu by sa malo vedieť, 

čo sa bude robiť za čo sa bude platiť. E. Benko – nevieme koľko budú stáť naviacpráce. Mgr. 

Pastier – na poslednom kontrolnom dni to bolo riešené. E. Benko – prečo nemáme schválené 

svetlá, predložená alternatíva bola ešte v apríli. Je to zaslané projektantovi. Ing. J. Martiš – 

projektant bol na viacerých kontrolných dňoch upozornený.  E. Benko – je potrebné použiť 

právne postupy, žiadne apely nebudú stačiť. Je potrebné písať upozornenia. Mgr. Pastier – list 

išiel. Ing. Jambor  - nedajú sa sankcionovať? Ing. J. Martiš – zmluva bola z ministerstva, 

nejaké pripomienky boli. Projektant musí robiť prípravu, aby sa firma nevyhovárala, že 

nemôžu robiť. 

Finančná komisia odporučila návrh rozpočtu po úpravách schváliť. Ing. J. Martiš – nevieme, 

či sa z rezervného fondu zaplatí tento rok, alebo sa budú presúvať. Ing. Martiš dal o rozpočte 

obce na budúci rok hlasovať, keďže poslanci nemali ďalšie pripomienky. Prítomných 8 

poslancov, 8 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce na rok 2023 s výhľadom na rok 2024, 2025 

s pripomienkami: 

- na príjmovej strane daň z pozemkov zvýšiť o 4500,- €, 

- transfer rezerva pre spoločenské organizácie sa zvýši o 4500,-€, 

- Hrad Beckov – projekt Dragon spolufinancovanie z rezervného fondu znížiť o 200 tis. €,  

- na strane výdavkovej sa vypúšťa nákup pozemku z rezervného fondu 8500,- €. 

 

K bodu 8.: 

Návrh nájomných zmlúv pre doktorky na Zdravotnom stredisku Beckov – Ing. J. Martiš 

objasnil, že na poslednom zasadnutí obecného zastupiteľstvo poslanci schválili uznesenie, 

ktorým sa zverejnil zámer prenechania majetku obce do nájmu ako prípad osobitného zreteľa. 

Tento zámer vypracovala hl. kontrolórka Ing. A. Trstenská a bol vyvesený na informačnej 

tabuli obce od 5.10. do 20.10.2022. K zverejnenému zámeru neboli žiadne pripomienky. Ing. 

J. Martiš dal o zmluvách s MUDr. Lenkou Benákovou a MUDr. Janou Drobnou hlasovať. 

Prítomných 8 poslancov, 8 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo 
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schválilo nájomnú zmluvu s MUDr. Janou Drobnou na Zdravotnom stredisku Beckov bez 

pripomienok. Obecné zastupiteľstvo schválilo nájomnú zmluvu s MUDr. Lenkou Benákovou 

na Zdravotnom stredisku Beckov bez pripomienok. 

 

K bodu 9.: 

Správa nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky obce Beckov 

za rok 2021 – Ing. J. Martiš informoval o predloženej správe audítora, písomne, priložená 

k zápisnici. Poslanci obdržali správu e-mailom, nemali k predloženému materiálu žiadne 

pripomienky. Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu nezávislého audítora z auditu 

konsolidovanej účtovnej závierky a  auditu individuálnej účtovnej závierky obce Beckov, 

ktorá konštatuje, že informácie uvedené v konsolidovanej výročnej správe zostavenej za rok 

2021 sú v súlade s konsolidovanou účtovnou závierkou a individuálnou účtovnou závierkou 

za daný rok a konsolidovaná výročná správa vrátane údajov individuálnej výročnej správy 

obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve. 

 

K bodu 10.: 

Návrh Zmluvy o nájme nebytových priestorov na depozitár  s  n.o. Hrad Beckov – Ing. J. 

Martiš vyzval riaditeľa neziskovej organizácie Mgr. P. Pastiera, aby návrh zmluvy poslancom 

predložil. Mgr. P. Pastier poslancom objasnil, že nájomné bolo stanovené podľa 

predchádzajúcich nájomných zmlúv, nájomný pomer vznikne od 1.11.2022, najskôr musí byť 

odsúhlasený štatút múzea. Jedná sa o bývalý sklad materiálu civilnej ochrany, o výmere 16,46 

m² s vybavením. Sklad sa bude  využívať výlučne za účelom depozitára. Akákoľvek zmena 

účelu nájmu bude možná len na základe písomného súhlasu prenajímateľa. Poslanci  nemali 

k predloženému návrhu zmluvy žiadne pripomienky. Ing. J. Martiš dal hlasovať, prítomných 

8 poslancov, 8 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania.  Obecné zastupiteľstvo schválilo Zmluvu 

o nájme na nebytové priestory bývalého skladu CO na druhom poschodí obecného úradu 

Beckov č.180, na pozemku parc.č.1513/2, s výmerou 16,46 m² s vybavením skladu, ktorého 

zoznam je súčasťou zmluvy, za účelom prevádzkovania depozitára na uloženie zbierok, 

s výškou nájmu 33,75 €/rok/m², uzavretú s neziskovou organizáciou Hrad Beckov bez 

pripomienok. 

 

K bodu 11.: 

Žiadosť o odsúhlasenie investície do majetku obce – obnova Hradu Beckov – žiadosť 

podal riaditeľ n.o. Hrad Beckov p. Mgr. P. Pastier – Ing. J. Martiš ho vyzval, aby predostrel 

zámer, ktorý chcú na hrade realizovať. Mgr. P. Pastier objasnil, že chcú podať žiadosť na 

Ministerstvo kultúry SR na dotáciu z programu „Obnovme si svoj dom“, podprogram 1.4 – 

Obnova historických parkov a architektonických areálov v kritickom – technickom stave a to 

konkrétne na opravu a konzerváciu múru v havarijnom stave v priestore juhozápadnej bašty 

pod terasou západného paláca. Obec  dáva splnomocnenie pre žiadateľa, ktorý nie je 

vlastníkom kultúrnej pamiatky. Ing. J. Martiš podotkol, že vzhľadom k zníženú návštevnosť 

v tomto roku, musia byť znížené aj výdavky na hrad. Poslanci nemali  k predloženej žiadosti 

pripomienky. Ing. J. Martiš dal hlasovať, prítomných 8, 8 za, 0 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo  žiadosť neziskovej organizácie Hrad Beckov na udelenie 

súhlasu obce s podaním žiadosti na  dotáciu na obnovu Hradu Beckov na konzerváciu 

a opravu múru v havarijnom stave v priestore juhozápadnej bašty pod terasou západného 

paláca z projektu Ministerstva kultúry SR „Obnovme si svoj dom“, podprogram 1.4 Obnova 

historických parkov a architektonických areálov v kritickom stavebno-technickom stave. 
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K bodu 12.: - rôzne – 

Žiadosť  o výstavbu  Špecializovaného centra pre autistov – Ing. J. Martiš informoval že 

v zmysle jednania s poslancami v stredu 19.10.2022 a prerokovaním so spracovateľom 

územného plánu môžu rozhodnúť o schválení zámeru za určitých podmienok, na ktorých sa 

poslanci so žiadateľom dohodli. Ing. J. Martiš dal hlasovať o schválení zámeru, prítomných 8 

poslancov , 7 za, 1 proti, 0 sa zdržalo hlasovania. Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer 

výstavby Špecializovaného zariadenia pre autistov Typ V1-L1 na pozemku parc.č.2326/11 

v k. ú. obce Beckov na základe architektonickej štúdie spracovanej autorizovaným Ing. 

Miroslavom Kováčikom za podmienok: 

 stavba bude spĺňať parametre regulatívov stanovených obecným zastupiteľstvom  zo 

dňa 14.6.2022, 

 náklady na vybudovanie inžinierskych sietí a náklady na vybudovanie verejného 

osvetlenia, od posledného bodu osvetlenia v časti Vadičov až k plánovanému objektu, 

bude znášať investor v celom rozsahu, 

 v prípade požiadaviek výstavby ďalších objektov v danej lokalite musia byť 

spracované zmeny a doplnky územného plánu na náklady investora. 
 

Uznesenia z 30. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Beckov zo dňa 21.10.2022: 
 

uz.č.376/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie kontrolu uznesení zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva konaného v dňoch 23.9. a 30.9.2022  bez pripomienok. 

 

uz.č.377/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh rozpočtu ZŠ s MŠ J.M. Hurbana 

Beckov na rok 2023 bez pripomienok. 

 

uz.č.378/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN  o výške mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosti škôl a školských zariadení v obci Beckov bez 

pripomienok. 

 

uz.č.379/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce Beckov na rok 2023 a viacročného rozpočtu na roky 

2024 – 2025. 

 

uz.č.380/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet obce na rok 2023 s výhľadom na 

rok 2024, 2025 s pripomienkami: 

- na príjmovej strane daň z pozemkov zvýšiť o 4500,- €, 

- transfer rezerva pre spoločenské organizácie sa zvýši o 4500,-€, 

- Hrad Beckov – projekt Dragon spolufinancovanie z rezervného fondu znížiť o 200 tis. €,  

- na strane výdavkovej sa vypúšťa nákup pozemku z rezervného fondu 8500,- €. 

 

uz.č.381/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo nájomnú zmluvu s MUDr. Janou Drobnou 

na Zdravotnom stredisku Beckov bez pripomienok. 

 

uz.č.382/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo nájomnú zmluvu s MUDr. Lenkou 

Benákovou na Zdravotnom stredisku Beckov bez pripomienok. 
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uz.č.383/2022 – Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu nezávislého audítora 

z auditu konsolidovanej účtovnej závierky a  auditu individuálnej účtovnej závierky obce 

Beckov, ktorá konštatuje, že: 

 

- informácie uvedené v konsolidovanej výročnej správe zostavenej za rok 2021 sú v súlade 

s konsolidovanou účtovnou závierkou a individuálnou účtovnou závierkou za daný rok, 

- konsolidovaná výročná správa vrátane údajov individuálnej výročnej správy obsahuje 

informácie podľa zákona o účtovníctve. 

 

uz.č.384/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo Zmluvu o nájme na nebytové priestory 

bývalého skladu CO na druhom poschodí obecného úradu Beckov č.180, na pozemku parc. 

č.1513/2, s výmerou 16,46 m² s vybavením skladu, ktorého zoznam je súčasťou zmluvy, za 

účelom prevádzkovania depozitára na uloženie zbierok, s výškou nájmu 33,75 €/rok/m², 

uzavretú s neziskovou organizáciou Hrad Beckov bez pripomienok. 

 

uz.č.385/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo  žiadosť neziskovej organizácie Hrad 

Beckov na udelenie súhlasu obce s podaním žiadosti na  dotáciu na obnovu Hradu Beckov na 

konzerváciu a opravu múru v havarijnom stave v priestore juhozápadnej bašty pod terasou 

západného paláca z projektu Ministerstva kultúry SR „Obnovme si svoj dom“, podprogram 

1.4 Obnova historických parkov a architektonických areálov v kritickom stavebnotechnickom 

stave. 

 

uz.č.386/2022 – Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer výstavby Špecializovaného zariadenia 

pre autistov Typ V1-L1 na pozemku parc.č.2326/11 v k. ú. obce Beckov na základe 

architektonickej štúdie spracovanej autorizovaným Ing. Miroslavom Kováčikom za 

podmienok: 

 stavba bude spĺňať parametre regulatívov stanovených obecným zastupiteľstvom  zo 

dňa 14.6.2022, 

 náklady na vybudovanie inžinierskych sietí a náklady na vybudovanie verejného 

osvetlenia, od posledného bodu osvetlenia v časti Vadičov až k plánovanému objektu, 

bude znášať investor v celom rozsahu, 

 v prípade požiadaviek výstavby ďalších objektov v danej lokalite musia byť 

spracované zmeny a doplnky územného plánu na náklady investora. 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu zástupca starostu Ing. Jaroslav Martiš poďakoval 

poslancom za aktívnu účasť nielen na tomto zasadnutí, ale počas celého volebného obdobia a 

zasadnutie ukončil. 

V Beckove, 25.10.2022 

Zapísala A. Benková 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

 

.......................................... 

Ing. Ján Macejka      Daniel Hladký 

        starosta obce 

 

.......................................... 

Ladislav Vanek 


